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Jaarverslag 2024 PVGE Veldhoven 

Het bestuur van onze afdeling bestond in 2024 uit: 

• Wiel Berden Voorzitter 

• Ben van den Berg Secretaris 

• Hans Verburg Penningmeester (tot mei 2024) 

• Marjo van de Vorst Penningmeester (waarnemend vanaf mei 2024) 

• Ineke Suijs Algemeen Bestuurslid - Evenementen 

• Peter Mollen Algemeen Bestuurslid - Evenementen 

• Hans Fleskens Algemeen Bestuurslid - Clubcoördinatie 

• John Rooijakkers Algemeen Bestuurslid - ICT-zaken en PR&C 

 
Het bestuur vergaderde het afgelopen jaar zoals gebruikelijk elke maand. Er waren daarnaast 
ook een aantal extra vergaderingen nodig voor o.a. speciale situaties. 
 
De bestuursleden werden ondersteund door o.a. 

• Monique Vervest Ledenadministratie 

• Mariëtte van Hulten 2de secretaris – notulen en verslagen 

• Jacques Heemskerk Lezingen coördinator 

• Gert Boogerd Redacteur Veldpost en 2de webmaster 

..... en natuurlijk nog vele andere vrijwilligers. 
 
Het aantal leden van PVGE Veldhoven is in 2024 wat gegroeid.  
De status per 31 december 2024 is als volgt: 
 

Aantal Leden 2024 2023 

Reguliere leden 1487 1440 

Gastleden 13 11 

Deelnemers 45 42 

 
“Deelnemers” zijn leden van andere PVGE verenigingen, die deelnemen aan de clubactiviteiten 
van PVGE Veldhoven. 
 
In dit jaarverslag wordt verder kort stilgestaan bij de doelstellingen van onze vereniging: 

• Belangenbehartiging - gericht op het welzijn van de leden 

• Clubs - Ontspannende activiteiten in clubverband 

• Reizen 

• Evenementen en Lezingen 

• Kunst & Cultuur (nieuw) – Laagdrempelige uitjes voor onze leden 

Tevens wordt ingegaan op de PR & Communicatie en Informatie-Technologie inspanningen ter 
ondersteuning van de hiervoor genoemde doelen. 
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Een belangrijke mijlpaal in 2024 was het 40-jarig bestaan van de PVGE Veldhoven als 
zelfstandige vereniging binnen het PVGE gezelschap. Dat 40-jarig jubileum werd in juli van dit 
jaar gevierd met een groots feest in Theater de Schalm. Verderop in dit verslag meer hierover. 
 
Belangenbehartiging 
 
In 2024 vonden er op het gebied van belangenbehartiging de volgende activiteiten plaats: 
 

Ouderenbezoek: 
De groep die het ouderen- en ziekenbezoek, gecoördineerd door Betsy v.d. Boom, deden 
werd weer uitgebreid. Daarmee werd de praktische hulp aan en aandacht voor 85-plussers, 
zieken en alleenstaanden nog breder. 
 

Hulp bij Belastingaangifte (HUBA): 
Ruim 50 cliënten werden bijgestaan door drie HUBA’s bij hun aangifte voor de 
inkomstenbelasting. Zoals te doen gebruikelijk gebeurde dit door middel van huisbezoeken. 
 

Belasting Café: 
Samen met de Bibliotheek, het Bureau Sociaal Raadslieden en de KBO wordt het Belasting 
Café georganiseerd. Hierin bestaat de mogelijkheid voor mensen om ter plekke zelfstandig 
het belastingbiljet in te vullen, maar met zo nodig een HUBA voor advies in de buurt.  
 

Clientondersteuning: 
Een clientondersteuner verleent praktische ondersteuning bij alle vragen op het gebied van 
WMO-voorzieningen. In een samenwerking met de KBO wordt hieraan vorm gegeven. Ook 
samenwerking met SWOVE gebeurt steeds frequenter.  
Dit jaar is Nicole Janssen vanuit onze vereniging volledig geschoold als WMO-
Clientondersteuner en is inmiddels begonnen met de uitvoering van deze taak. 
 

Dementie Overleg Veldhoven: 
Samen met SWOVE, de Severinusstichting, RSZK, KBO en Zuidzorg wordt er enkele malen 
per jaar een voorlichtingsavond gehouden over dementie in het “Dementiecafé”. 
 

Seniorenraad Veldhoven: 
De deelname van de PVGE hierin is uitgebreid tot 3 leden. In de Seniorenraad zitten, naast 
de PVGE, ook de KBO en een aantal onafhankelijke leden. Maandelijks wordt er overlegd 
over de onderwerpen wonen, zorg, welzijn en samenspraak. Hierbij wordt gevraagd en 
ongevraagd advies gegeven aan de gemeente via brieven aan de betrokken wethouders en 
partijen in de gemeenteraad. Met name wonen en zorg vergt veel aandacht gezien de vele 
bouwactiviteiten in Veldhoven en het belang van senioren hierbij.  
Dit jaar is er tevens veel aandacht besteed aan het uitbreiden van ontmoetingsplaatsen in 
de wijken. Een gesprek met vertegenwoordigers van de fracties heeft het contact 
bevorderd. Er is afgesproken dit jaarlijks te herhalen.  
 

Veldhoven aan Tafel: 
De PVGE is, via de Seniorenraad, vertegenwoordigd in “Veldhoven aan Tafel”, de 
Veldhovense Participatieraad die 4 maal per jaar vergadert over onderwerpen betreffende 
de WMO. In deze raad hebben vertegenwoordigers van verschillende belanghebbende 
groeperingen plaats. 
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Clubs 
 
In 2024 waren 24 clubs actief bij de PVGE Veldhoven.  
Sommige clubs hebben meerdere groepen, zoals de gym-, yoga-, bloemschikken- en de 
kookclub “Wereldkeuken”. Het aantal leden actief in de clubs bedroeg op 31-dec-2024: 697.  
 
De bridgeclub blijft onze grootste club met 104 leden. 
Een aantal andere clubs heeft echter een flinke groei laten zien afgelopen jaar. 

• Tafeltennisclub van 19 naar 28 leden 

• Natuurwandelclub van 22 naar 33 leden 

• Wandelclub van 33 naar 49 leden. 

Een aantal clubs hebben hun maximum capaciteit bereikt en hebben een wachtlijst. 
 
Veranderingen en ontwikkelingen bij de clubactiviteiten 

• De kookclub “Wereldkeuken” is afgelopen jaar van locatie veranderd. Zij zijn verhuisd 
van het Sondervick College naar de keuken van de DOE-school. 

• Er is een schrijfclub opgericht met Catelijne Prinsen als nieuwe clubcoach. 

• De Leeskring 2 heeft een doorstart gemaakt met twee nieuwe coaches aan het roer: 
Lies de Werdt en Marjan Rutten 

• Bij de Nordic Walking club heeft Frans Pelgrim het stokje overgenomen als coach. 

• Eind 2024 heeft Henriette Hardeman het initiatief genomen om een vierde 
wandelclub op te richten voor senioren die minder goed ter been zijn, met een 
rollator, of stok lopen.  
Deze club heeft inmiddels het levenslicht gezien als: “Krasse Knarren” en met het 
motto “Samen rustig blijven wandelen met rollator, met of zonder stok over goed 
begaanbare paden”. Henriette is tevens de coach van deze club. 

• De discussie club is helaas gestopt door gebrek aan leden. 

 
Reizen 
 
Meerdaagse reizen 
Alle meerdaagse reizen en dagtochten zijn gedurende het jaar gepubliceerd op de website, in 
de Veldpost en via de Nieuwsbrief. Toch zijn in 2024 de meerdaagse reizen niet door gegaan 
omdat er onvoldoende leden ingeschreven hebben. Dat ondanks de grote belangstelling voor 
de presentatie van deze reizen en dagtochten op de informatiemiddag in november van het 
jaar ervoor. Het opnieuw houden van een informatiebijeenkomst was financieel niet 
wenselijk. 
 
De geplande meerdaagse reizen te weten: 

• Friesland, 3 dagen in maart 

• Toscane, 10 dagen in mei 

zijn in 2024 door gebrek aan belangstelling niet doorgegaan. En dat terwijl het minimale 
aantal verlaagd is naar 30 deelnemers. De voorgenomen reis naar Kroatië/Montenegro is niet 
doorgezet omdat op de informatiemiddag al bleek dat hier helemaal geen belangstelling voor 
was. 
 
Vanwege deze teleurstellende resultaten hebben we een enquête uit laten gaan gericht aan 
alle ±1600 leden. Daarvan hebben slechts 32 personen de moeite genomen om deze in te 
vullen. 
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De conclusie die wij hieruit getrokken hebben is dat wij óf verkeerde bestemmingen 
aanbieden, óf er geen belangstelling is voor de meerdaagse reizen/dagtochten. 
Waarom dat is, is voor ons een vraag waarop we nog antwoord hopen te krijgen.  
Zijn de reizen te duur, niet interessant, of ....?? 
 
Dagtochten 
Voor de dagtochten in 2024 te weten:  

• 19 april Leiden - vaartocht en museum Corpus 

• 28 juni Biesbosch - boottocht en Dordrecht stadswandeling met gidsen 

• 19 juli Elburg en Veluwemeer cruise 

• 20 september Zandsculpturen en Oude ambachten museum 

• 15 december Kerst met André Rieu, in samenwerking met locatie Nuenen 
Ieder 25 leden 

was voldoende belangstelling om ze door te laten gaan. 
 
De Reisgroep bestaat vanaf 1 oktober 2023 uit 3 personen: 

• Marije Jansen 

• Ad Standaar 

• Erna Swinkels. 

Gedurende 2024 hebben 2 mensen even deel uit gemaakt van de Reisgroep. Helaas voldeden 
de werkzaamheden niet aan hun verwachtingen. In een geval vergde het meer tijd en 
inspanning dan verwacht, het andere waren de werkzaamheden niet wat men verwacht had. 
Wij weten dat de Reisgroep veel tijd en inzet vergt maar je krijgt er ook veel dankbaarheid en 
voldoening voor terug. We zoeken nog steeds 2 mensen die zich voor de Reisgroep in willen 
zetten. 
 
Voor 2025 hebben we meer dagtochten gepland en proberen we nog één jaar meerdaagse 
reizen te organiseren. Lukt dat ook dit jaar niet dan stoppen we daar noodgedwongen mee. 
 
Evenementen en Lezingen 
 
In 2024 is de Evenementen-Commissie (EC) uitgebreid met Peter Mollen die eveneens tot het 
verenigingsbestuur is toegetreden. De EC bestaat nu uit Ineke Suijs en Peter Mollen. 
Er is een globale taakverdeling waarbij Ineke de vaste jaarlijks terugkerende activiteiten 
organiseert en Peter de incidentele en grotere activiteiten. 
 
Jaarlijkse Activiteiten 
 
Nieuwjaarsreceptie 

Het nieuwe jaar werd op 7 januari in wijkgebouw de Ligt gestart met onze traditionele 
nieuwjaarsreceptie met prosecco en oliebollen. Deze bijeenkomst werd drukbezocht en was 
erg gezellig. 

 
Algemene Leden Vergadering 

De ALV was dit jaar op 21 maart waarbij alle aanwezigen werden getrakteerd op koffie met 
gebak. 

 
Soos 

Elke tweede maandag van de maand zijn er in wijkgebouw het TweeSpan de soosmiddagen. 
De soosmiddagen worden goed bezocht en zijn erg gezellig. Men kan die middag gezellig 
met elkaar een praatje maken of een spelletje kaart spelen, sjoelen, backgammon, etc., etc. 
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Pub Quiz 

Op 24 oktober was er weer de jaarlijkse pub quiz. Ook deze keer weer in elkaar gezet door 
Herman van Kollenburg, waarvoor dank. Het thema was “de Magical Mystery Tour”. De pub 
quiz lijkt elk jaar populairder te worden want ook in 2024 waren er weer veel deelnemers. 

 
Kerstlunch 

En dan was er op het eind van het jaar weer de traditionele Kerstlunch bij 
Onderwijshotel/Restaurant “de Rooi Pannen” in Eindhoven. Dit jaar mochten we met 
dubbel zoveel leden komen als normaal gebruikelijk. De Kerstlunch was op 9 en 17 
december en in totaal 80 personen hebben hier weer volop van genoten. De belangstelling 
voor deze activiteit was zo ontzettend groot dat we een loting moesten doen. 

 
Lezingen 

Door het jaar heen zijn er in het Buurthuis Zilst (voorheen Patronaat Zeelst) weer diverse 
lezingen geweest die steeds op een grote opkomst konden rekenen. De lezingen worden 
georganiseerd door Jacques Heemskerk waarvoor onze dank. Deze boeiende en 
afwisselende lezingen hebben wisselende thema’s zoals: 
• Kunst en Cultuur 
• Techniek en Wetenschap 
• Reis verhalen 
• Geneeskunde 
• Geschiedenis en Maatschappij 
• Etc. …. 

  
Bijzondere of Eenmalige Evenementen 
 
Championsleague wedstrijd PSV-Borussia Dortmund 

Op 20 februari waren wij op uitnodiging van ASML met meer dan 100 personen aanwezig 
bij de Champions Leaguewedstrijd PSV-Borussia Dortmund. Het was weer genieten in de 
ASML Community and Engagement Lounge met spannend Champions League voetbal, 
hapjes en drankjes. En dat er best veel PSV-supporters zijn binnen de PVGE was die avond 
wel te zien. Velen waren in de PSV-clubkleuren uitgedost en moedigden de Rood Witten 
fanatiek aan.  
 

Lente Lunch 
Op 23 maart waren wij met 127 personen aanwezig bij de Lente-lunch van de Ronde Tafel 
Veldhoven. De Ronde Tafel is een gezelschap van jonge ondernemers die financiën 
beschikbaar stelt voor goede doelen. Dit keer was PVGE Veldhoven als goed doel 
geselecteerd. De belangstelling voor het evenement was groot want we moesten maar liefst 
100 mensen op de wachtlijst zetten. Gelukkig hebben een groot aantal leden die op 
wachtlijst waren geplaatst door afmeldingen van anderen toch nog deel kunnen nemen. s’ 
Avonds op het groots georganiseerde Lentefeest mochten onze voorzitter Wiel Berden en 
Peter Mollen een cheque in ontvangst nemen met daarop een symbolisch geldbedrag. 
Symbolisch omdat dit bedrag al aan ons was geschonken in de vorm van een gratis 
Lentelunch inclusief entertainment. Iedereen had enorm genoten van deze activiteit die 
bestempeld kan worden als een ‘once-in-a-lifetime experience’ voor heel veel mensen. 

 
Jubileumfeest 40-jaar PVGE Veldhoven 

En dan was er op 4 juli het 40-jarig jubileumfeest van PVGE-Veldhoven. Zonder overdrijven 
kan deze activiteit toch wel als de aller succesvolste activiteit van het jaar bestempeld 
worden. De doelstelling was om zoveel mogelijk PVGE-leden in de gelegenheid te stellen om 
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dit jubileumfeest bij te kunnen wonen. En daarin zijn we volledig geslaagd want maar liefst 
400 leden maakten onderdeel uit van dit unieke feest. Er was zoveel belangstelling voor dit 
evenement dat we zelfs een wachtlijst van ruim 100 leden hadden. Doordat er op het laatst 
altijd weer mensen verhinderd zijn konden we alsnog veel mensen van de wachtlijst blij 
maken en hun toegang tot de Schalm verstrekken. Het was één bruisend feest met een 
programma in de grote zaal én een programma in de kleine zaal. En zelfs in de foyers was 
het een gezellige drukte met marktkraampjes met eten, een studio-fotograaf en leuke zitjes 
waar volop gelegenheid was om een drankje te nuttigen en met elkaar in contact te komen. 
Theater de Schalm was door een grote groep vrijwilligers mooi aangekleed met PVGE 
promotiemateriaal wat nog meer cachet gaf aan het feest. In de grote zaal was het officiële 
gedeelte met toespraken van onze voorzitter en wethouder Huub Stroeks van de Gemeente 
Veldhoven. Daarna waren er optredens van de PVGE-huisband, de Zjoem en back to sixties 
band The Fashions. En vooral bij de optredens van deze laatste band gingen de beentjes van 
de vloer. Ondertussen kon men in de kleine zaal een fotopresentatie van de PVGE 
Veldhoven en films over Veldhoven zien. Door het rustige programma daar was er 
voldoende gelegenheid om met elkaar in contact te komen en herinneringen op te halen 
over 40-jaar PVGE Veldhoven. Voor het hele evenement past slechts een woord, het was 
gewoonweg TOP!  

 
Kunst & Cultuur 
 

Initiatief  
Op 22 april 2024 was er in wijkgebouw de Ligt een startbijeenkomst van Kunst & Cultuur. 
Aanwezig waren de initiatiefgroep bestaande uit: 

 

• Gerrie Berden • Riny Heijnen* 

• Wiel Berden • Mieke van der Zaan* 

• Ben Kumeling • Anne-Marie Coopmans* 

• Peter Mollen • Cees Slokkers* 

• Gerard Verkuijlen* • Ank Petterson* 
 * flex vrijwilliger 

 
Waarom kunst en cultuur?  

Het PVGE-bestuur zou graag wat meer activiteiten willen organiseren voor de leden buiten 
de structuur van de clubs. Het bestuur ziet activiteiten op het gebied van kunst en cultuur 
als een reële optie om dit doel te bereiken. 

  
Verkenning vooraf  

De initiatiefgroep heeft op 9 november 2023 een verkennend gesprek gevoerd met Sjoert 
Bossers, directeur van Theater de Schalm in Veldhoven.  
Er is door Ben Kumeling een enquête opgesteld om de behoefte van onze leden te peilen. 
 
Hoewel de respons op de enquête voor ons wel wat beter had gemogen heeft het toch veel 
waardevolle informatie opgeleverd. Bovendien zijn er een aantal flex-vrijwilligers uit voort 
gekomen die zich graag zich willen inzetten en gemotiveerd zijn om interessante en leuke 
activiteiten op het gebied van Kunst & Cultuur te organiseren.  
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K&C - Voortvarend van start  
De commissie Kunst & Cultuur heeft in het najaar van 2024 drie activiteiten geïnitieerd te 
weten: 
 

• Excursie Operatie Market Garden 18-sep-2024 25 deelnemers 

• Stadswandelingen Strijp-S sept en okt ‘24 45 deelnemers 

• Excursie Edah en Draaiorgelmuseum 17-okt-2024 45 deelnemers 

 
Het waren drie totaal verschillende activiteiten maar op zich alle erg informatief. Alle 
activiteiten door ‘Kunst & Cultuur’ georganiseerd waren mét gids. Verder was bij de 
excursie Operatie Market Garden en de excursie naar het Edah en Draaiorgelmuseum ook 
een consumptie inbegrepen. 
 
Kunst & Cultuur streeft er naar om, waar mogelijk, toekomstige activiteiten met gids uit te 
voeren. Ook vinden we het belangrijk dat onze deelnemers na een excursie onder het genot 
van een drankje nog even met elkaar na kunnen praten.  

 
PR & Communicatie 
 
Inleiding 
 
De PVGE PR/Communicatie Commissie bestaat per 31 december 2024 uit: 

• John Rooijakkers Voorzitter PR&C en Webmaster/Content manager 

• Gert Boogerd Hoofdredacteur Veldpost en elektronische media 

• Ben Kumeling Redacteur Veldpost en elektronische media 

 
Verenigingsuitingen 
 
De PR commissie heeft de volgende activiteiten ondersteund: 
 
Het 40-jarig jubileumfeest voor de Veldhovense leden op 4 juli 2024. 

Hiervoor is een diashow gemaakt met een overzicht van de vele activiteiten van de PVGE. 
Buiten zijn de PVGE banners geplaatst. Er is het nodige drukwerk gemaakt. Tevens zijn er 
foto’s gemaakt voor o.a. De Veldpost. 
 

De PVGE Open Dag op donderdag 26 september 2024.  
Alle deelnemende clubs hadden een eigen tafel/stand met hun naam. De teksten van alle 
clubfolders zijn gereviseerd en aangepast. Ook de diapresentatie van de PVGE Veldhoven is 
deze dag geprojecteerd. Ook hier zijn foto’s gemaakt. 
 

De Vrijwilligersmiddag op 12 december 2024.  
Banners, drukwerk, foto’s maken. 
 

We hebben tweemaal geadverteerd in het Veldhovens Weekblad; in het voorjaar en t.b.v. de 
Open Dag in september 
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Activiteiten planningformulier 
 
We hebben een activiteiten planning formulier ontworpen die de clubs, het bestuur en 
Evenementen commissie kan helpen met het plannen van activiteiten. Bijvoorbeeld door 
rekening te houden met onze interne doorlooptijden. Men kan aangeven wie er vanuit de PR 
en de activiteit verantwoordelijk zijn. Tevens kan men aangeven welke mediauitingen men 
wil: Veldpost, Nieuwsflits en/of website, al dan niet met mogelijkheid om met formulieren in 
te schrijven en de deelnamekosten te voldoen.  
 
Jaarplan 
 
Er is een jaarplan 2024 gemaakt met alle activiteiten van de PVGE Veldhoven. Doelgroep is 
het bestuur en de PR commissie. Het activiteitenjaarplan is een Excel bestand en is geplaatst 
op de centrale Dropbox van de PVGE Veldhoven.  
Het plan bevat o.a.: 

• de inlever- en publicatie data van de Veldpost (6 edities) 

• de inleverdata voor het Veldhovens Weekblad en Thuis in Veldhoven 

• de activiteiten van vereniging: nieuwjaarsborrel, pub-quiz, open dag, etc. 

• de een- en meerdaagse reizen 

• de lezingen. 

De Veldpost 
 
In 2024 zijn er 6 reguliere edities en een extra jubileum editie uitgegeven. De oplage is circa 
1000 stuks; bij de jubileumeditie circa 1200. De oplage van deze laatste was groter omdat 
leden die gewoonlijk de Veldpost alleen elektronisch wensen te ontvangen, mogelijk ook een 
fysiek exemplaar als bewaarnummer willen hebben. Deze werd voor deze leden tijdens de 
Soos van December in Het Tweespan uitgereikt. Onze grote dank gaat uit naar alle bezorgers 
die al deze tijdschriften telkens weer bij onze leden in de brievenbus gooien.  
 
De redactiecommissie van de Veldpost bestaat per 31 december 2024 uit: 

• Gert Boogerd Voorzitter, redacteur en opmaak Veldpost en Nieuwsbrieven 

• Marina Heutinck Redacteur en interviews 

• Jenneke Meesters Redacteur en editor 

• Trees Schermij Redacteur en boekverslagen 

• Ben Kumeling Redacteur en opmaak Veldpost en Nieuwsbrieven 

 
Nieuwsflitsen 
 
In 2024 zijn er ca. 35 elektronische Nieuwsflitsen (e-mails) uitgebracht ter ondersteuning van 
onze evenementen, de clubactiviteiten en aankondigingen van De Veldpost. Een gemiddelde 
van 2-3 per maand geeft aan dat dit een volwassen communicatiemiddel van de PVGE is 
geworden. 
 
Ledenwerving en ledenbehoud 
 
De commissie gaf publicitaire ondersteuning aan de Evenementen Commissie en het Bestuur 
bij de organisatie van de Pub Quiz, de Open Dag, de Leden Dag, Jubileumfeest en de 
Vrijwilligersmiddag. 
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Met het Veldhovens Weekblad is in 2024 een afspraak gemaakt voor 2 advertenties; een in 
het voorjaar met aandacht voor de buitenactiviteiten, en een in het najaar voor de Open Dag. 
 
Uit de terugkoppelingen van nieuwe leden blijkt dat ca. 25% van deze groep via de 
advertenties de route hebben gevonden naar onze vereniging. Ook blijkt dat door directe 
contacten (o.a. de Open Dag) er weer ca. 110 nieuwe leden zijn aangemeld en dat een aantal 
bereid zijn om een vrijwilligerstaak op zich te nemen. Onze leden blijken uitstekende 
ambassadeurs te zijn van onze vereniging. Ruim 40% van onze nieuwe leden zijn lid geworden 
via mond-tot-mond reclame. 
 
Website 
 
In 2024 is een begin gemaakt met de opzet van een nieuw ledenadministratie systeem en een 
nieuwe website. Hiervoor is veel overleg geweest met de zuster PVGE verenigingen. Het 
initiële testen heeft in klein comité plaatsgevonden. Voor de website zijn veel nieuwe foto’s 
van Veldhoven gemaakt. De vrijgave van de nieuwe modules wordt in het voorjaar van 2025 
verwacht (zie verder ook de bijdrage over Informatie Technologie). 
 
Vooruitblik - Het jaar 2025 
 
Het 75- en 40-jarig jubileum zijn achter de rug. We verwachten als PR Commissie in rustiger 
vaarwater te komen met het nieuwe activiteitenformulier en de mogelijkheden van de 
nieuwe website. We zullen de promotieactiviteiten in het kader van ledenwerving 
voortzetten.  
 
Informatie Technologie 

 
Inleiding 
 
De communicatie met onze leden steunt voor een groot deel op drie pijlers: 

• Gedrukte media (Veldpost, club-flyers en advertenties)  

• Digitale media (https://www.pvge.nl/veldhoven) 

• Mailings per e-mail (NieuwsFlits).  
Vooral die laatste twee vormen een krachtige combinatie. De informatie wordt klaargezet op 
de website en de NieuwsFlits leidt leden daar naar toe. De ledenadministratie is hierin een 
belangrijke bron van gegevens om via de drie pijlers de juiste leden te kunnen bereiken. 
 
Ledenadministratie én Website 
 
In eerdere jaarverslagen is aangekaart dat de PVGE al geruime tijd op zoek was naar een 
nieuw systeem voor haar ledenadministratie. Het systeemonderhoud voor Leaweb is erg duur 
geworden en het is niet toekomstbestendig gebleken. Het vinden van een goed alternatief 
bleek echter niet zo gemakkelijk.  
 
In 2024 hebben de gezamenlijke PVGE’s echter (uiteindelijk) de keuze gemaakt om met een 
nieuw systeem in zee te gaan. Dit nieuwe systeem, gebaseerd op Congressus, is weliswaar 
anders van opzet dan Leaweb maar dekt de gewenste functionaliteit voor de 
seniorenverenigingen in grote mate af.  
 
Behalve het bijhouden van de basale ledenadministratie biedt het nieuwe systeem o.a. de 
mogelijkheid om bij evenementen betalingen direct via Ideal/PIN te faciliteren. Om volledig te 
kunnen profiteren van alle mogelijkheden die het pakket biedt was het echter ook wenselijk 
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de website daarin te integreren. De huidige website was weliswaar nog niet zo oud maar door 
deze integratie werd de lang gekoesterde wens om leden t.z.t. persoonlijk te laten inloggen 
mogelijk. Mede hierdoor kunnen we ook afgeschermde webpagina’s aanbieden aan onze 
leden en kunnen zij wellicht in de nabije toekomst hun persoonlijke gegevens beheren. Denk 
daarbij aan wijzigingen in telefoonnummers of e-mail. 
 
De leverancier biedt het systeem aan klanten aan als een dienst (SaaS - Software as a Service) 
die schaalt naar gelang het aantal leden van de vereniging. Het nieuwe systeem wordt dan 
ook in abonnementsvorm afgenomen door de PVGE’s. Mede daardoor zijn de operationele 
kosten naar verwachting lager en beter voorspelbaar. 
 
De omschakeling naar het nieuwe systeem is medio 2024 gestart en vergt veel werk van de 
ledenadministrateurs, webmasters, penningmeesters en ICT-coöordinatoren.  
Het (complexe) project wordt via de PVGE Koepel gecoördineerd door Willem de Bruijn 
(Veldhoven), Petra Bruens (PVGE Koepel) en Peter Oolbekkink (Aalst-Waalre-V’waard). De 
daadwerkelijke ingebruikname wordt voorzien in het voorjaar van 2025. 

 
E-mail 
 
Het verenigingsblad de Veldpost verschijnt (slechts) zes maal per jaar en daarom is het blad 
minder geschikt om snel actuele zaken met de leden uit te wisselen. Daarvoor is de 
combinatie van website én e-mail een veel beter gereedschap. Via de digitale NieuwsFlits (e-
mail) kunnen we snel en tegen lage kosten de leden bereiken. De NieuwsFlits is meestal kort 
van stof maar vaak staat meer uitgebreide informatie via een web-link met één klik op de 
website klaar. 
Voor grote e-mail campagnes gebruiken we het Nederlandse mailsysteem LaPosta. Met 
LaPosta kunnen de PVGE verenigingen bij e-mail campagnes zonder probleem grote 
verzendlijsten verwerken. Met gegevens over o.a. het aantal lezers van de mails en het 
signaleren van foutieve e-mail adressen, biedt het de PR Commissie inzicht in de effectiviteit 
van de mailing. Verzendlijsten kunnen redelijk eenvoudig tussen de ledenadministratie en 
LaPosta uitgewisseld worden. 
Gert Boogerd en Ben Kumeling verzorgen de reguliere LaPosta mailings voor bijvoorbeeld het 
aankondigen van de nieuwe Veldpost, en voor Evenementen en Reizen. John Rooijakkers 
verzorgt de eenmalige mailings zoals die voor een speciale voetbalwedstrijd of bijzondere 
evenementen. De onderlinge scheiding is echter niet heel strikt en men kan voor elkaar 
invallen indien gewenst. 
 
Ook de Koepel NieuwsFlits (KNF) wordt met LaPosta verzonden en bevat nieuws en 
evenementen uit alle PVGE verenigingen samen. Via de PR&C Commissie voorziet ook de 
PVGE Veldhoven de KNF geregeld van actueel Veldhovens nieuws. 
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